

စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



TS Gold ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

သင်ကြားရေး ဗျူဟာများ (TS) ရွှေသည် မူကြိုနှင့် သူငယ်တန်း ကျောင်းသားများအတွက် စဉ်ဆက်မပြတ်၊ လေ့လာ စောင့်ကြည့်မှု အခြေပြု စိစစ်ချက်ဖြစ်ပါသည်။ ဆရာများမှ ကျောင်းသားများအ၏ နေ့စဉ်ကြိုတွေ့နေရသည့် ကိစ္စများကို ကြည့်၍ သင်ကြားတတ်မြောက်မှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နယ်ပယ် ၆ ချက်အတွင်း- လူမှုစိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ ကိုယ်ကာယ၊ ဘာသာစကား ၊ သိမြင်ဖြင့်နှင့်ဆိုင်သော၊ စာပေတတ်မြောက်မှုနှင့် သင်္ချာဘာသာ (အကျုံးဝင်လျှင် အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ရယူနိုင်စွမ်း)တို့တွင် ကလေးငယ်များ၏ သိရှိမှု၊ လုပ်ဆောင်နိုင်မှု အားသာချက်၊ လိုအပ်ချက်နှင့် စိတ်ဝင်စားမှုများကို ဆုံးဖြတ်ရန် လေ့လာပါသည်။ TS Gold သည် ပြည်နယ်လိုအပ်ချက်ဖြစ်သော အစောပိုင်းအဆင့်သင့်ဖြစ်မှု စိစစ်ချက် ကိုပြည့်မီပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

မူကြို ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းအား စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာစောင့်ကြပ် နေမည်ဖြစ်ပြီး၊ သင့်ကလေး၏ ဆရာမှ ကောက်ခံထားသော အချက်အလက်များကို ပြည်နယ် စစ်ဆေးရေးသည့်ကာလ ကုန်ဆုံးချိန်တွင် တစ်နှစ်လျှင် ၃ကြိမ်အပြီးသတ်ပါမည်။ သူငယ်တန်း ကျောင်းသားများအား ကျောင်းတက်သည့်ပထမ ရက်၆၀ အတွင်းတွင် စဉ်ဆက်မပြတ် စစ်ဆေးမည်ဖြစ်ပြီး ကောက်ခံရရှိသည့် အချက်အလက်ကို ပထမဆုံး ပြည်နယ် စစ်ဆေးမှုဖြင့် အပြီးသတ်ပါမည်။ ကျောင်းများအနေဖြင့် TS Gold အစီအစဉ်ကို သူငယ်တန်း ကျောင်းသားများအတွက် လက်ကျန် တစ်နှစ်ပတ်လုံး တိုးတက်မှုစောင့်ကြပ်နိုင်ရန် ဆက်လက် အသုံးပြုလိုခြင်း ရှိ မရှိ ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ စောင့်ကြည့်လေ့လာမှု အခြေပြုပုံစံ ဖြစ်သောကြောင့်၊ စိစစ်ချက် ပြုလုပ်ရန် စာသင်ကြားချိန် သတ်မှတ်ပေးရန် မလိုအပ်ပါ။

- စစ်ဆေးမှုကာလ နောက်ဆုံးရက်**
- အောက်တိုဘာလ ၂၄ ရက်၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ်
- ဇန်နဝါရီလ ၃၀ ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်
- မေလ ၈ ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

စိစစ်ချက်ရလဒ်များ သည် မိမိ၏ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက် သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက် မှုရှိမရှိ၊ သင်၏ကလေးသည် လက်ရှိအတန်းတွင် အောင်မြင်နိုင်မှုရှိမရှိနှင့် ပညာရေး တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်ပိုမိုတတ်မြောက်လာစေရန် အခြေအနေပြ အချက်အလက်များပေးနိုင်ပါသည်။

TS Goldစနစ်တွင်၊ အမှတ်ပေးသတ်မှတ်ချက် တစ်ခုအား အသုံးပြု၍ သင့်ကလေး၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် သင်ကြားတတ်မြောက်မှုအဆင့် အထူးပြု တိုးတက်မှုကို တိုင်းတာပါသည်။ ယခုကဲ့သို့ ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် မိမိ၏ကလေးသည် သူတို့၏ အသက်အရွယ် အပိုင်းအခြား သို့မဟုတ် အတန်းတွင်ရှိရမည့် သုတေသန အခြေပြု မျှော်မှန်းချက်၏ အောက်၊ ပြည့်မှီခြင်းနှင့် ပိုမိုခြင်း စသည်တို့ကြားတွင် သတ်မှတ်ပေးနိုင်ပါသည်။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုရမည်နည်း။

TS Goldစိစစ်ချက်အမှတ်များကို အသုံးပြု၍ သင့်ကလေး၏ ကျောင်းဆရာမှ သင့်ကလေးသည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် သင်ကြားတတ်မြောက်မှုတို့တွင် မည်မျှသိရှိသည်နှင့် မည်မျှ လုပ်ဆောင်နိုင်သည်တို့အား ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ ဆရာများအနေဖြင့် ဤစိစစ်ချက်မှရရှိသည့် အချက်အလက်များသုံး၍ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကြားရေး အတိတ်နှင့် တိုးတက်မှုတို့ကိုလည်း စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။ သင့်ကလေး၏ ရမှတ်များကို မိဘ-ဆရာ အစည်းအဝေးတွင် ပြောကြားသင့်ပါသည်။ အစောပိုင်း ပညာရေးစင်တာများသည် သူငယ်တန်း **TS Gold** ရမှတ်များကို ကျောင်းစွမ်းဆောင်မှုအခြေခံမူဘောင်များ တာဝန်ခံမှု တိုင်းတာရာတွင် အသုံးပြုပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက၊ တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန၊ နှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက် <http://dpsare.com> သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။